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’t Zand ■ De Nijs wenst de inwo-
ners van ’t Zand veel sport, beweeg
en ontmoet plezier toe. Volgens De
Nijs draait sport onder andere om
jezelf en je team te ontwikkelen en
om het sociale samenzijn. ,,Door-
zetten’’, zegt ze. ,,Soms lukt het
niet en soms wel.’’ Na haar woordje
gaat de scheidingswand omhoog
en wordt de open dag geopend met
een dans van Dance Center J@M.

Voormalig beheerder Piet de
Geus glundert, in een knalgele
blazer laat hij vol trots de nieuwe
sportzaal zien en vertelt hij over de
vele verenigingen die sporten on-
der het dak van de Multitreffer.
Ondertussen blijven mensen naar
hem toekomen om hem te felicite-
ren. Niet alleen Piet is trots, ook
het dorp is trots. „Echt dorps,
iedereen is welkom”, vertelt Piet. 

Sportdorp
„Het is een sportbedrijf gewor-
den”, vertelt Piet. „En dat doe je
samen. Het dorp is heel hecht, we
doen alles samen en hebben heel
veel voor elkaar over.” De Multi-
treffer is in 1983 geopend, en sinds-
dien is Piet beheerder geweest. Hij
weet het nog goed, in 2015 consta-
teerde het bestuur dat ze de vraag
van alle sportverenigingen en alle
sportliefhebbers niet meer aankon-
den. „’t Zand is echt een sport-
dorp”, vertelt Piet. „We moesten
gaan aanbouwen.” Toenmalig
wethouder Joke Kruit zag hier de
noodzaak van in. 

Een vernieuwde sportzaal, een
vernieuwde sportschool, een nieu-
we spiegelzaal, een nieuwe buiten-
schoolse opvang en een nieuwe
kinderopvang. Het komt allemaal
samen in de Multitreffer. Terwijl
ze in de spiegelzaal yoga aan het
beoefenen zijn komen geïnteres-
seerden even kijken in deze nieuwe
ruimte. Naast de officiële opening
is er ook een open dag in de Multi-
treffer. Vanuit de ramen in de spie-
gelzaal is er zicht op de sportzaal.
„We wilden een open karakter
creëren, dat je elkaar kunt zien”,
vertelt Piet.  

Trampoline
Dat de oude gymzaal, waar de
Multitreffer omheen werd ge-
bouwd in 1983, aan vernieuwing
toe was kunnen ook Joyce en Moni-
que (gelieve zonder achternaam)

beamen. „De kinderen waren al
heel enthousiast over de nieuwe
speeltoestellen en de trampoline”,
vertelt Joyce. „De nieuwe zaal is
heel mooi geworden. Iedereen in ’t
Zand doet wel iets met sporten, het
leeft enorm”, vindt Monique. 

„Het dorp blijft groeien en we
willen niet dat inwoners naar een
ander dorp of andere stad moeten
uitwijken”, vertelt Pieter de Geus.
Hij heeft het stokje van zijn vader
overgenomen en beheert nu de
sporthal. „Voorheen werd het be-
heerder genoemd, maar met zo’n
dynamische en complexe accom-
modatie wil ik het bijna een mana-
gementfunctie noemen. Tijdens
deze open dag kunnen we laten
zien wat de Multitreffer allemaal te
bieden heeft.” 

In de sporthal laten diverse ver-
enigingen hun sport zien. De hak-
ken gaan uit en op blote voeten
doet De Nijs ook een potje mee
met dynamic tennis. Voorzitter
Klaas van Diepen (74) is enthou-
siast over de sport. „We hebben
deelnemers die overal vandaan
komen uit de regio, je ziet de sport
hier nog niet veel.” De sport trekt
vooral ouderen en ze hebben dan
ook deelnemers van boven de 85
jaar. Klaas ziet het succes van de
nieuwe sportschool al en hoopt dat
de vernieuwingen nog meer men-
sen trekt. „De vernieuwde Multi-
treffer is echt een plaatje voor ’t
Zand”, vindt Klaas.

Tekeningen van de nieuwe Mul-
titreffer kunnen bekeken worden
in het sportcafé, dat ook wel de

huiskamer van ’t Zand wordt ge-
noemd. „Fantastisch hè, en dat
voor een klein dorp”, zeggen men-
sen goedkeurend terwijl ze naar de
tekeningen kijken. „Ik ben vooral
heel trots, ook op de manier hoe
dit tot stand is gekomen samen
met Zandtemmer ondernemers,
daar word ik heel blij van’’, vertelt
Pieter.

Demonstraties
Op een tafel, gemaakt door Piet

van de vloer van de oude gymzaal,
staat tijdens de opening thee, kof-
fie en cakejes klaar. Vanaf boven
kan er meegekeken worden met de
demonstraties van de verenigin-
gen. 

Waaronder de peutergym. Sanne
de Wit en Joyce Bruinewoud star-

ten in mei met het geven van peu-
tergym. Tijdens het draaien van
proeflessen zagen ze het animo
hiervoor. ,,We hebben gewacht op
de nieuwe zaal’’, vertelt Joyce.
Volgens Joyce is het belang van
peutergym vooral voor de motori-
sche ontwikkeling en zodat kinde-
ren op jonge leeftijd aanleren dat
bewegen normaal is. ,,We laten ze
vooral lekker hun gaan gaan’’,
vertelt Joyce. 

,,Ik weet niet beter dan dat spor-
ten leeft in het dorp’’, vertelt Pieter.
,,Het is een mentaliteit. Het vereni-
gingsleven bloeit enorm en het
wordt gedragen door iedereen.’’
Piet: ,,Positivisme, daar kom je heel
ver mee. We zijn totaal niet bang
voor de toekomst. Ik ben bijzonder
trots.’’
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Verenigingsleven kan blijven
groeien met nieuwe zaal
Pingpongballen worden
heen en weer geslagen,
kinderen rennen over de
nieuwe gymtoestellen
en diverse jiujitsu de-
monstraties worden ge-
geven. Wethouder Puck
de Nijs heeft zaterdag de
nieuwe sportzaal in de
Multitreffer officieel ge-
opend. 
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De officiële opening van de sportzaal in de Multitreffer met medewerking van de leden van Dance Center J@M. FOTO’S REDMOUSE
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Tafeltennissers van Doko geven een demonstratie.

❜❜Iedereen in
’t Zand doet 

wel iets 
met sporten, 

het leeft
enorm


